

Protokoll fört vid halvårsmöte med Jägershill sommarstad 3. Plats: Klubbstugan Jägershill sommarstad 3 den 17 augusti 2024 kl 13:00.

Dagordning

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Peter Johansson öppnade halvårsmötet och hälsade alla välkomna.

§ 2 Upprop

Av 76 röstberättigade var 35 närvarande

§ 3 Fastställande av dagordning

Tidigare utsänt förslag till dagordningen godkändes.

§ 4a Val av ordförande för mötet

Till att leda dagens möte utsågs Peter Johansson (Kol 58).

§ 4b Val av sekreterare för mötet

Till sekreterare för mötet utsågs Susanne Egnell (Kol 46)

§ 5 Val av två justeringsmän/rösträknare

Till justeringsmän/rösträknare utsågs Håkan Kryhl (Kol 57) och Per Jerling (Kol 35)

§ 6 Kallelsens godkännande

Utsänd kallelse godkändes.

§ 7 Ekonomi

Kassör Bozena Holmqvist (Kol 75) redogör för föreningens intäkter de första 7 månaderna, fakturor som skickats i augusti för föreningsavgift och vatten (ej betalt ännu). Bozena redogör även för kostnader för arrende samt skatt på arrende.

Övriga kostnader för föreningen avser reparationer av vattenläcka i gång 7, skjutning av kaniner, containertömning, vatten, programvaror och advokatkostnader kopplade till den eventuellt kommande ombildningen.

Bozena redogör även för föreningens resultat efter 7 månader, där det tillkommer ytterligare intäkter genom avgifter som ännu inte betalats. Bozena redogör för hur mycket som i nuläget finns på VA-kontot och att det ska placeras över 3 månader på räntekonto. Bozena redogör för placerade tillgångar.

Vattenkostnaderna har ökat mycket detta året och styrelsen uppmärksammar medlemmar att vara uppmärksamma på läckor.

§ 8 Behandling av propositioner

Inga

§ 9 Behandling av inkomna motioner

Inga.

Medlem påtalar att motioner inte kan läggas fram till halvårsmöte. Punkten tas bort till nästa halvårsmöte.

§ 10 Information från styrelsen

Styrelsen redogör för nya överlåtelse och nya medlemmar hälsas välkomna.

Jägershalvmilen ska genomföras för femte gången och det är bestämt att den kommer att ligga vid den här tiden varje år. Bjud gärna in folk från de andra föreningarna.

Ballongloppisen ska genomföras den 8 september. Den brukar ligga tidigare under året, men det missades i år, och den bör heller inte läggas i anslutning till bakluckeloppis. Styrelsen hoppas trots det att många kommer ändå.

Det förekommer fruktsamlingar längs cykelbanorna vid gångarna, och det fortsätter dyka upp nya. Det kan vara missriktad välvilja där någon tänker att andra vill ha frukt, men det samlar rättor och frukten blir snabbt dålig. Styrelsen uppmanar medlemmar att vara uppmärksamma och prata med personen snällt om man skulle se den. Efter förslag från medlemmar ska styrelsen hänga upp lappar på grindarna om att frukt inte ska läggas ut.

§ 11 Övrigt

Medlem påkallar problemet med mopedkörning i gångarna. Styrelsen ska skriva ett mejl till dem som gör det.

En medlem tar upp att det ser ut som ett slumområde vid anslagstavlan och runt betongkrukorna och att det ger ett dåligt första intryck av koloniområdet. Medlem undrar vad styrelsen avser göra åt detta. Styrelsen tar med sig detta till nästkommande årsmöte då beslut inte får fattas nu. Alternativ 1 är att hitta någon som kan sköta blomsterarrangemangen i betongen, alternativ 2 är att ta bort allting för att skapa fler parkeringsplatser. Alternativ 2 bra såtillvida att det är flera medlemmar som står i kö till parkeringsplatser. En medlem tar upp att vi tidigare betalade en person för att sköta allt detta, och vill vi inte betala för det så kanske vi får ta bort arrangemangen. Medlem föreslår att en annan medlem som klipper gräset kanske kan hjälpa till. Bozena ska prata med medlemmen och eventuellt bistå honom i arbetet.

En medlem har som förslag att om någon är sjuk eller på grund av olika omständigheter inte kan delta på städdagen kan personer fixa tex. blommorna (betongkrukorna) istället. Styrelsen påpekar att en medlem vattnar krukorna och därigenom är undantagna från städdagar.

Styrelsen tar upp att vad gäller parkeringskostnader för att laga håligheter och annat i parkeringen så är det bra att avvakta med det till dess att vi vet hur det blir med ombildningen.

En medlem undrar när det kommer nya parkeringslappar. Styrelsen säger att ordförande på Jägershill 4 har varit i kontakt med parkeringsbolaget som vill ha lapparna utbytta varje år. Parkeringsbolaget har ännu inte kontaktat treans förening.

En medlem tar upp att gångarna ser illa ut med för höga träd. Styrelsen säger att det inte finns någon uppgift i stadgarna om hur höga träden maximalt får vara, även om det stör grannen. Det finns däremot en gråzon med träd som är på gränsen att vara en buske och som står mot gången. Styrelsen bad ändå folk i samband med gångkontrollen att kapa vissa träd vilket många också gjort.

En medlem ger förslag om stadgeändring gällande höjd på träden. Styrelsen uppmanar medlemmen att inkomma med en motion till nästkommande årsmöte.

Styrelsen tar upp att 7 stugor fick böter på grund av dålig skötsel av gångar/träd. 26 stugor har missat båda städdagarna och också fått böter.

En medlem undrar om vi har betalat pengar för att spruta parkeringen, och styrelsen berättar att det inte har skett i år.


En medlem undrar vad som händer med elskåpet som är delvis täckt av grus. Styrelsen uppger att ansvarig person som lagt gruset där ska städa upp.

§ 12 Mötet avslutas

Ordföranden avslutade mötet samt tackade för mötets förtroende.

Malmö 240817

Vid protokollet



Susanne Egnell



Håkan Kryhl

Justerat



Per Jerling